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Gemeente Westland en Westland Verstandig
Politieke zaken zijn niet altijd meteen even duidelijk, toch wil Westland Verstandig helderheid geven. In
begrijpelijke taal, aan alle Westlandse inwoners en ondernemers. Zaken die in de politieke pijplijn zitten,
moeten resoluut worden aangepakt en er zijn vele zaken die anders, beter en sneller geregeld kunnen
worden. Als u die mening ook bent toegedaan, laat het ons weten. Uw ideeën en suggesties zijn welkom,
grote en kleine. Wij kunnen ermee aan de slag. De uitwerking van uw idee of suggestie kan leiden tot
een betere leefsituatie van het Westland en haar inwoners.
Dus laat u horen, wij luisteren naar de burgers en treden daadkrachtig op.

https://mailchi.mp/d12b462c9f26/nieuwsbrief-de-spiegel-van-westland-verstandig-editie-nr-10378841?e=[UNIQID]


Gemeente Westland
Naaldwijk, Honselersdijk, Kwintsheul, Wateringen, Poeldijk, Monster, Ter Heijde, Maasdijk,
’s-Gravenzande, Heenweg en De Lier.
Westland Verstandig wil alle inwoners van Westland vertegenwoordigen. Jong en oud willen wij
inspireren om een (politieke) mening te vormen. Uw input is daarbij onontbeerlijk. Zo ontstaat er een
scala aan standpunten waaraan een ieder zich kan spiegelen.

 

Nu de vakantieperiode aanbreekt, heeft u natuurlijk veel tijd om de
Spiegel te lezen. Vandaar een extra lange Spiegel!
Iedereen een prettige vakantietijd toegewenst en jullie weten, wij
blijven gewoon bereikbaar!

 

Westland Verstandig wil snelle realisering goedkope woningen in Westland
anders gaan aanpakken
Het afgelopen jaar is geprobeerd om in Westland tijdelijke woningen voor onze jongeren te
realiseren. Echter al direct werd duidelijk dat het verzet van omwonenden groot was bij tal van
locaties. Recent was dat ook het geval in Monster bij de locatie Waellandweg. Westland
Verstandig is reëel en willen we slagen maken, dan zal het anders moeten. Dus stoppen met dit
soort plannen -ook Waellandweg dus- per direct.
Wat dan wel? We hebben een viertal plannen:

1. Bestaande kantoor- / (bedrijfs)gebouwen / grotere woonpanden gaan gebruiken voor
kleine wooneenheden. Recent bleek dit snel uitvoerbaar (HBC-kantoor Naaldwijk (ca. 350



arbeidsmigranten), Flynth-gebouw (ca. 50 Westlandse jongeren / starters), ouder
woonpand Naaldwijkseweg (ca. 10 wooneenheden)). De gemeente moet dit soort
hergebruik aantrekkelijk maken door korte en gemakkelijke procedures die bij voorrang tot
een vergunning moeten leiden.
 

2. De gemeente moet een centraal in Westland gelegen groot perceel -nu nog glastuinbouw-
van bijvoorbeeld 7 ha gaan inrichten voor de bouw van blijvende goedkope prefab
starterswoningen. Dat perceel moet goed ingericht en ontsloten worden en via kortlopende
procedures zullen vergunningen worden verleend. Tijdige goede communicatie naar buiten
is nodig. De eerder genoemde locaties voor flexwoningen kunnen dan weer voor de
tuinbouw gebruikt gaan worden.
 

3. De eerder genoemde locatie voor starterswoningen bij de Horti Campus snel realiseren
(2024).
 

4. Op voorziene woninglocaties in Westland die nog niet definitief bebouwd kunnen worden
en wel leeg liggen, tijdelijke woningen plannen. We noemen Wateringen Noord, maar ook
op andere plekken.

Westland Verstandig zal het College verzoeken de koers met vorenstaande suggesties per direct
te wijzigen. Het gaat erom snel resultaat te boeken! Na 1 jaar is er helaas te weinig resultaat
bereikt op het vlak van extra woningbouw en dat moet anders. Vandaar deze omslag en nieuwe
start. Ook zal “dit dossier” absolute prioriteit moeten hebben zowel ambtelijk als bestuurlijk!

 

3 inloopavonden voor Monster en Poeldijk in de voorbije week

1. Het woningbouwplan Aloysiusschool werd door de bij de inloop aanwezige inwoners zeer
positief ontvangen. Een goede mix tussen behoud van erfgoed en nieuwbouw.
 

2. Het plan voor de reconstructie van de Vredebestlaan uit te voeren in 2025 kende nog wel
wat opmerkingen en het plan gaat terug naar de tekentafel.
 

3. Erg slecht werd ontvangen de zgn. uitbreiding van het ABC-terrein. Te massaal, te hoog en
een verkeerde plek. De wegeninfrastructuur is niet toereikend om deze extra belasting
erbij te krijgen en overlast dreigt. Ook de massale huisvesting van arbeidsmigranten op de
nu voorziene plek langs de Arckelweg werd -terecht- zeer slecht ontvangen. Dit is ook een
verkeerde plek. Die huisvesting was aanvankelijk gepland op een andere plek op het
bestaande ABC-terrein langs de Nieuweweg waar het wel kan. Dus snel weer terug naar
dat plan.
 

Westland Verstandig is het met de omwonenden eens en vindt deze ontwikkeling op deze
percelen niet passen in de omgeving . Dus ofwel grondige aanpassing van de plannen of
intrekken. Wordt het plan wel doorgezet, dan zal er heel veel weerstand komen en dat zal in
ieder geval tot een fors uitstel leiden.
Westland Verstandig zal het College weer vragen bij dit soort avonden te starten met een korte
presentatie van de plannen. Dat geeft een beter beeld van wat er gepresenteerd wordt.



Beschouwingen Westland Verstandig raadsvergadering 5 juli 2023

Enige gedachten voor 2024 van de fractie van Westland Verstandig
 
1. Voorwoord
Vorige week zaterdag was onze fractie in Wateringen op bezoek bij een Vitis-bijeenkomst
voor nieuwe Wateringers. Daar sprak ik met de voorzitter van de wijkvereniging
Druivenblok en hoorde wat de vereniging allemaal doet voor de wijkbewoners onder het
motto “voor elkaar en met elkaar”. Ik kreeg het blaadje “de Buurtinfo”. De enthousiaste
voorzitter sprak ons aan omdat hij graag een inspanning wil leveren om ook in andere
Westlandse wijken een dergelijke vereniging op te richten. Ik werd er direct enthousiast
van. Goed voor saamhorigheid, goed tegen vereenzaming, gezamenlijke activiteiten, groot
ledenbestand, goed voor onderhoud openbare ruimte. Westland Verstandig ziet dit soort
wijkverenigingen als een perfecte schakel tussen de gemeente en onze inwoners voor
gezamenlijk onderhoud groen etc. Het College verzoeken we dit ook verder op te pakken
en met een plan te komen.
 
2. Algemeen. Handreiking voor bezuinigen
Omdat we in 2024 meer uitgeven dan dat er binnenkomt vraagt het College aan de Raad
om aan te geven hoe uitgaven en inkomsten in evenwicht te brengen.
 
We hebben daarvoor een tweetal oplossingsdenkrichtingen:

1. Kaasschaaf van 1 à 2% en
2. In de bestaande begroting ingrijpen, doorgaan met oud voor nieuw en stelposten uit

de begroting halen.

 
Laten we wel duidelijk zijn: In de bestaande voorzieningen mag volgens Westland
Verstandig niet gesneden worden en de inwoners mogen niet het kind van de rekening
zijn. Zolang we als gemeente nog meer dan genoeg knoppen hebben om te draaien
moeten de voorzieningen buiten schot blijven. Ook geen belasting- /
heffingenverhogingen of op een andere wijze de rekening neerleggen bij onze inwoners.
 
3. Nieuwe ambities / zaken die in 2024 moeten worden opgepakt
Westland Verstandig wil in 2024, ondanks de negatieve prognose van het College, nieuwe
ambities die goed voor Westland en haar inwoners zijn, realiseren. Er zal dus naast het
wegwerken van het begrote verlies extra geld vrijgemaakt moeten worden.
 
Wat willen we in 2024:

a.   We vinden dat de buitenruimte en de wegen, fietspaden en stoepen grondig moeten worden
aangepakt en dat kost geld.
 
b.   We vinden dat beheer van natuur beter moet. Ook dat kost geld.
 
c.   We vinden dat er meer groen en beter groen moet komen. Ook dat kost extra geld. Accent op
groen / natuur en daar geld voor over hebben. Want een groener, mooier en goed verzorgd
Westland is de grootste PR en biedt de grootste garantie tot behoud voor Westland als centrum
glastuinbouw.



 
d.   We vinden dat een extra tandje, zeg maar tand, bijgezet moet worden bij kunst, cultuur en
erfgoed in Westland. Ook dat kost geld.
 
e.   We vinden dat begin 2024 de ombudsman / -vrouw er eindelijk moet komen en dat kost ook
geld. Hetzelfde geldt voor de buurtbeheerders.
 
f.    We vinden dat onze verenigingen, het cement van onze dorpen, beter door de gemeente
gefaciliteerd moeten worden. Ook dat kost geld.
 
g.   We vinden dat diverse punten uit het coalitieakkoord uitgevoerd moeten worden in 2024. In
het zomerreces zullen we een lijst daarvan opstellen in overleg met onze coalitiepartners.
 
h.   We vinden dat meer geïnvesteerd moet worden in een veilige leefomgeving, zoals
veiligere wegen en beveiliging fietsenstallingen op bepaalde plekken: kost geld.
 
i.    We vinden dat de padel-overlastkwestie opgelost moet worden en dat gaat de gemeente geld
kosten.
 
j.    We willen ook geld vrijmaken voor een goede en snelle verhuizing van de WOS, nodig voor

realisering 2e Berkenflat.
 
k.   We vinden dat in meer dorpen Berkenflats gerealiseerd moeten worden. Initiatief ligt
vooralsnog ook bij de gemeente.
 
l.    Wij willen onze inwoners verder ondersteunen in verduurzaming.
 
m.  Wij willen dat in deze tijden van oplopende prijzen extra maatregelen komen voor inwoners
die het financieel lastig hebben!
 
n.  Meer inzetten op verbetering openbare ruimte met bankjes, picknicktafels en prullenbakken.
Openbare toiletten in Monster en De Lier.
 
o.     We willen de buurtbeheerders als directe aanspreekpunten in onze dorpen na positieve
start.
 
De kaasschaaf willen we uit de bestekla pakken en over alle uitgaven 1% tot 2% bezuinigen. We
kunnen dat nu wel eenmalig doen. Iedereen levert een beetje in. Dat levert genoeg op en
daarmee is het voorziene tekort voor 2024 -zonder de gewenste nieuwe zaken- opgelost. Alles
om ons heen verandert snel en we moeten maar afwachten of voor het einde van het jaar de
huidige negatieve voorspellingen 2024 uitkomen. Het kan zomaar dat het Rijk toch met extra geld
gaat komen en dan is het tekort-probleem er niet meer of minder groot. Ook daarom is de
kaasschaaf / flexibiliteit gewenst. We hebben dan meer geld voor nieuwe zaken. Ook heeft het
College een positief resultaat begroot voor 2025 en dan zal daar weer rekening mee moeten
worden gehouden bij mogelijk toepassen kaasschaaf in 2024.
 
Daarnaast extra geld vrijmaken voor de ambities. Het wegstrepen / verlagen van rendementloze
uitgaven -geheel of gedeeltelijk- of het afschaffen van potjes die te weinig opleveren voor
Westland en haar inwoners. Westland Verstandig vindt dat het College daar heel goed naar moet



kijken.
 
We noemen enkele concrete voorbeelden, maar er is meer:

Gemeentelijke bedrijfsvoering van ruim € 73 miljoen. Daar enkele miljoenen vanaf halen
lijkt mogelijk en leidt niet tot problemen. Dat kan generiek of door bijv. meerdere tientallen
vacatures niet op te vullen. Zie het smarter werken op de afdeling Belasting in het voorstel
College dat € 100.000,-- oplevert.
De inhuur van externen € 23 miljoen euro’s en ook daar moet het toch mogelijk zijn om
korter op de bal te spelen en een aantal miljoenen over te houden. Westland Verstandig
vindt los van de € 23 miljoen, dat het onwenselijk en zelfs niet aanvaardbaar is dat bijna 1
op de 3 medewerkers extern is. Hier moet en flinke slag mogelijk zijn.
Gebruik van de 2 gemeentehuizen kost inmiddels ruim meer dan € 4.000.000,-- per jaar.
Dat is fors en eigenlijk te gek voor woorden, zeker gezien alle gebreken nu al na 5 jaar
gebruik. Wat gaat het College hieraan doen? Uiteraard weten we dat er onverstandige
contracten zijn afgesloten vóór 2017, maar toch….
Er zijn vele fondsen waar Westland Verstandig zich van afvraagt wat nut en noodzaak is.
Ook zien we vaak dat gelden blijven liggen en overgeheveld worden. Westland Agenda III
na 2 jaar nog in de pot € 250.000,--, Vorm (oneigenlijke subsidies grotere tuinders). Zie de
jaarrekening 2022 en de begroting 2023. Hier moet de bezem stevig doorheen. We geven
dan de spaarzame euro’s uit aan goede bestedingen ten bate van onze inwoners en
Westland.

 
Westland Verstandig wil dus het College meegeven dat naast de kaasschaaf ook nog op andere
wijze gelden vrijvallen, liefst structureel. We zouden graag zien dat dat in ieder geval incidenteel
een bedrag oplevert voor besteding in 2024 van € 7 miljoen. In feite betekent dat dan een
verandering van het doel van de uitgaven. Met zo een bedrag kunnen we zaken realiseren zoals
extra geld voor de komst van starterswoningen, borgstelling voor bijv. de 2e Berkenflat, meer
Berkenflats in onze dorpen, realisering senioren groepswooncomplexen die verlangd worden
door onze inwoners. Betere zorgvoorzieningen en de zaken die ik zo-even aangaf: groen, welzijn,
natuur, erfgoed, wegen, stoepen, fietspaden etc. Allemaal zaken die concreet zijn en Westland
echt mooier en beter gaan maken.
 
4. Sociaal domein
Het sociaal domein blijft een bron van grote zorg. Enerzijds willen we bezuinigen, maar
anderzijds willen we ook kwaliteit, geen wachtlijsten en dat iedereen krijgt waar hij recht op heeft.
Best een dilemma.
 
Voor de jeugdhulp lijkt het erop dat de gemeente enkel de facturen moet betalen en dat veel niet
stuurbaar is. Wat gaat het College hieraan doen, gezien het steeds hoger worden van de
rekening? Blijkbaar kan ook het SKT die stijging niet voorkomen, sterker nog de kosten van SKT
stijgen ook. Westland Verstandig vindt wel dat het College goed de gevolgen moet bekijken bij
terugschroeven budget en als de meerderheid Raad hiervoor zou kiezen, de gevolgen goed in
beeld brengen. Een volstrekt verkeerd signaal vinden we verhoging van de bijdrage van de leden
Raad van Toezicht SKT en Patijnenburg met enkel duizenden euro’s. Geeft volstrekt verkeerd
signaal bij streven tot doelmatig bezuinigen.
 
Daarnaast zal het College verder aan de slag moeten met keuzes om de WMO en
Jeugdhulp meer beheersbaar te houden. Wat gaat er gebeuren met de ideeën over “1



toegang” en wat gaan we doen aan preventie bij WMO en Jeugdhulp. Komen in de
begroting daar concrete afspraken / voorstellen over? Wellicht goed om dat te doen in
samenspraak met de Commissie MO. Komen er in 2024 nog voorstellen over de
vereenvoudiging van de WMO-verordening. Wat gaat College doen aan de toezegging snel
80 extra -kort gezegd-verpleegbedden te (laten) realiseren en wat kan het College doen
aan versnelling? Welke rol kan de Raad daarin spelen?
 
5. Wonen
Wat gaat College doen om stappen te gaan zetten naar de realisering van de beloofde 500
starterswoningen binnen 2 jaar, maar ook los daarvan realiseren woningen voor statushouders
die uit het hotel komen. Is het mogelijk om eventueel een ander gebouw in Westland tot pension
om te bouwen voor de statushouders. Wellicht een oproep aan pandeigenaren daar hun gebouw
voor her te bestemmen. Het Hortihotel bij FloraHolland is een goed voorbeeld voor wat betreft
huisvesting arbeidsmigranten. Daarmee worden slagen gemaakt.
 
6. Afschrijvingstermijn belangrijk voor matiging structurele kosten
We vroegen het College al eerder te kijken naar mogelijkheden om ruimere afschrijvingstermijnen
te hanteren waardoor bepaalde lasten langer uitgesmeerd worden en de jaarlijkse kosten minder
worden. We zouden graag zien dat de bijlage bij de financiële verordening waar de
afschrijvingstermijnen in vermeld worden, opnieuw kritisch bezien worden en met inachtneming
van de BVV-regels worden aangepast. Wij verzoeken het College om vóór november met een
Nota waarderings- en afschrijvingsbeleid 2024-2027 te komen.
 
7. Berkenflat

Westland Verstandig vindt dat doorgegaan moet worden met de 2e Berkenflat in ’s-Gravenzande.
De gevraagde borgstelling voor deze maatschappelijk belangrijke ontwikkeling zal indien nodig
gegeven dienen te worden onder redelijke condities.
 
8. Bijlage bij Perspectiefnota
Bij de perspectiefbrief zit een bijlage met besparingsmogelijkheden en suggesties vanuit
het College. Wij vinden die bijlage hoogst ongepast en ook richting onze inwoners een
volstrekt verkeerd signaal. Alle maar dan ook alle suggesties -behalve de kaasschaaf-
vinden we niks en moeten we niet eens over willen nadenken. Dus weg met de bijlage en
het verzoek van Westland Verstandig is om die bijlage terug te trekken. We nemen de
perspectiefbrief alleen maar voor kennisgeving aan, maar toch … De genoemde
grafrechtenkosten dienen kritisch bekeken te worden en zijn al te hoog.

9. Concrete suggesties:
 
a.   Westland Verstandig wil eigenlijk al in 2023, maar zeker in 2024 dat veel meer wordt
ingezet op betere wegen, fietspaden en stoepen. Over de kwaliteit daarvan wordt terecht
veel geklaagd. Fietspaden zijn vaak onveilig vanwege de stoeptegels die los liggen, te
grote tussenruimtes te zien geven. Betegelde fietspaden zijn niet meer van deze tijd en
zouden vervangen moeten worden door platen zoals recent gebeurd is langs de Bosweg
in Naaldwijk. Onbegrijpelijk vindt Westland Verstandig het dat bij reconstructie van wegen
zoals recent de Rijnvaartweg, de eerst weggehaalde fietspaden weer voorzien worden van
stoeptegels en niet van platen of asfalt. We denken dat hier een grondige inhaalslag op
zijn plaats zal zijn en dat dat ook zichtbaar moet zijn voor onze inwoners.
 



b.   De gemeentelijke dienstverlening lijkt nog steeds niet op orde. Westland Verstandig krijgt
dagelijks klachten over niet beantwoorden van mails, niet reageren op verzoeken, niet nakomen
toezeggingen. Ook hier zal in 2023 en in ieder geval in 2024 verbetering moeten komen en dat
betekent een hele omslag en dat vergt ook een andere manier van denken.
Motie vandaag of eerstvolgende raadsvergadering. Wij vinden dat die vandaag wel kan, gezien
de urgentie van het probleem.
Dat zou toch eenvoudig moeten kunnen worden bewerkstelligd wat Westland Verstandig betreft
zonder programma’s zoals lef loont en de ca. 10 andere programma’s, want die gaven te weinig
resultaat. Dat moet echt beter en met snel resultaat. Daarnaast zal een goede afweging
moeten plaatsvinden wat wel en wat niet gedaan wordt. We hebben nu vaak de indruk dat
maar wat gedaan wordt en geen voldoende toetsing plaatsvindt op nut en noodzaak.
Voorts moet er meer in oplossingen gedacht worden en niet in problemen. Westland
Verstandig pleit nog maar een keer voor een betere communicatie met onze inwoners. We
zien steeds meer dat onze inwoners willen weten wat in hun leefomgeving gebeurt:
ingrepen in openbaar gebied (kappen ofwel kaalslaan van bomen en struiken),
wegwerkzaamheden of andere activiteiten. Daar zou de voorlichting veel beter moeten
zijn. Voorkomt onrust en ontevredenheid. Met een goede uitleg zal er een beter begrip zijn.
Onze motie is een poging daartoe. Echter moties alleen zullen de dienstverlening ook niet
beter maken als de beleving en ook de hardnekkige ontkenning door “de organisatie” dat
het niet goed is, niet anders wordt.
 
c.   Westland Verstandig vindt het niet langer acceptabel dat de gemeente jaarlijks voor
€ 23 miljoen aan externen uitgeeft, terwijl we daarnaast zien dat steeds meer door
ontwikkelaars wordt uitgevoerd en de gemeente enkel een faciliterende rol heeft. We
krijgen van onze inwoners vele berichten wat er allemaal niet klopt. Dat moet stoppen en
zeker als er zoveel projecten worden doorgeschoven per jaar -zie de jaarrekening 2022-
moet de hoeveelheid geld voor externen drastisch omlaag.
 
d.   Westland Verstandig wil zeker niet dat onze voorzieningen in onze dorpen worden
aangetast door bezuinigingen. Steeds wel het gezonde verstand gebruiken en zaken die
niet nodig of nuttig of dubbel zijn wel afbouwen als dat betekent dat er meer geld
beschikbaar is voor andere nuttiger zaken in de dorpen. In onze dorpen willen we dat voor
2024 ingezet wordt op het uitvoeren van een aantal concrete zaken en dat daar ook -als dat
nodig is- geld voor wordt begroot.
 
We noemen:

Snel aanpakken van de Langestraat in ‘s-Gravenzande: te glad en te veel beschadigde
stenen;
Het snel aanpakken van het centrum van Monster waardoor alles een betere uitstraling
krijgt en eindelijk uitvoering geven aan het hele centrumplan en niet alleen de krenten eruit
pakken;
Het aanpakken van de Herenstraat in Wateringen en niet wachten op de mogelijke komst
supermarkt in het voormalige Rabobankgebouw. Daar wordt vanuit Wateringen veel
weerstand tegen verwacht;
Het aanpakken van de Molenlaan in Honselersdijk;
Ook rekening houden met de verhuizing van de WOS en daar gelden voor vrijmaken voor
2024, uitgaande van realisering in 2023;
Het aanpakken van vele onveilige verkeerssituaties in Westland;



Bij kunst en cultuur: naast erfgoed steun geven aan plannen voor kunstmuseum bij
Westlands Museum. Is al lang beloofd en moet nu eindelijk eens gaan gebeuren. Het
Westlands Museum is druk bezig met het uitwerken van plannen voor enerzijds renovatie
en anderzijds om door middel van nieuwbouw extra expositieruimte voor met name kunst
te creëren aan de noordkant van het gebouw. De financiering komt voor een deel van de
Westlandse Druif en voor het resterende deel is inmiddels aangeklopt bij de gemeente. Wij
hechten er wel belang aan dat dit mogelijk moet zijn. € 2.5 miljoen in de reserve kunst en
cultuur waaronder ook behoud erfgoed. Zie onder meer artikel Historische Vereniging
Monster over deplorabele staat van het erfgoed gisteren in AD. Inhaalslag. Extra impuls.
Geld is incidenteel en kan van de algemene reserve naar een reserve kunst en cultuur;
Behoud van RK-begraafplaats Naaldwijk als rust- en groengebied met inzet voor
onderhoud door vrijwilligers;
Fitpark Heenweg uitvoeren in 2024;
Mogelijk flexwoningen op OWBZ-percelen bijv. aan de Haagweg, waar pas echt gebouwd
gaat worden over ca. 10 jaar;
Aanpakken Voorstraat Poeldijk;
Doorstroming verbeteren Herenstraat Wateringen;
Fietsroute naar Kwintsheul;
Oranjeplein vergroenen Maasdijk.

 
e.   De nieuwe Naald vinden we nog niet zo nodig tot 2030. Het laat zich aanzien dat het om een
investering gaat van tussen de € 40 en € 80 miljoen euro’s. Onze inwoners zullen weinig begrip
hebben voor een dergelijke uitvoering als dat verregaande financiële gevolgen heeft voor onze
inwoners de komende jaren. We zullen wel duidelijkheid moeten geven en als we geen
nieuwbouw plegen, dan wel een plan hoe de huidige Naald te behouden gedurende een aantal
nog af te spreken jaren.
 
f.    Westland Verstandig blijft voorstander van een verhuizing van de gemeentewerven in
Monster en Naaldwijk naar 1 locatie, centraal gelegen in Westland en vooral goed toegankelijk en
de bestaande gemeentewerf Naaldwijk snel inzetten voor groepswonen en wonen met zorg en
wat onze fractie betreft ook met starterswoningen. Lijkt eenvoudig om een goed ontsloten
gemeentewerf te plannen en daarvoor zou een perceel met agrarisch glas “opgeofferd” moeten
worden. Wellicht mogelijk Galgeweg ‘s-Gravenzande tussen afslag naar Rotterdam / De Lier en
de Burgemeester Elsenweg. Een toch al versnipperd en niet al te best tuinbouwgebied.
 
Westland wil voor 2024 concrete doelen stellen en dat betekent keuzes maken. Belangrijk
vinden we de beloofde bouw van starterswoningen. Als politiek moeten we daar echt
concreet mee aan de slag. We moeten een vanaf het aantreden van dit College
voorspelbaar patroon doorbreken. College dient met goede suggesties te komen. Geen
hapsnap keuze, maar in één keer een goede keuze: ons ideaal groot perceel, bijv. 7 ha., de
infrastructuur aanpassen en goede afspraken. En gaan naar blijvende woningen. Snelle
realisering flexwoningen is een illusie en in heel Nederland te lastig. Dus nu al besluiten
alleen maar blijvende goedkopere huizen. Alleen dan kunnen we onze ambitie waarmaken
om 500 starterswoningen in 2 jaar te bouwen. De locatie Waellandweg is gezien de
gebleken weerstand niet geschikt voor tijdelijke woningen. Dus stoppen daarmee!
 
Wellicht veel meer inzetten op het omzetten van bestaande gebouwen naar starters- en
goedkope woningen. Blijkbaar moet dat nu komen door particulier initiatief en inzet. We
noemen de kerk Heenweg, lege kantoorcomplexen omzetten naar starterswoningen, het



Horti Business Center van kantoor naar arbeidsmigranten. Ook bij grotere woningen kan
dat. Zie recent Naaldwijkseweg. Initiatiefnemers moeten door de gemeente aangemoedigd
en gefaciliteerd worden door snelle procedure, snelle duidelijkheid en heldere afspraken.
 
Westland Verstandig wil een andere aanpak van de vele vraagstukken die we als Westland
hebben. We willen nog meer resultaat zien en dat betekent meer doelgericht werken.
Liever minder aanpakken, maar wel snel en goed, dan alle plannen willen realiseren en
niets tot stand brengen.
 
Westland Verstandig wil dat de motie tot snelle realisering van huisvesting van starters en
arbeidsmigranten op de Horti Campus liefst nog dit jaar, maar in ieder geval in 2024 wordt
uitgevoerd. Liefst definitief, maar als dat niet kan, tijdelijk. Ook het Vakcollege zal er snel moeten
komen op de plek waar dat het snelste kan. Westland Verstandig steunt wel de overige plannen
die zijn vastgelegd in het Masterplan, maar is sceptisch over de haalbaarheid binnen de
genoemde tijdsbestekken. College, zijn er verder nog ontwikkelingen te melden? Grondaankoop /
zichtbaarheid investeerders / ontwikkelaar etc.
 
Westland Verstandig vindt de verdere ontwikkeling van de Flora Campus wel belangrijk, maar op
korte termijn willen we echt dat onze aangenomen motie versnelde realisering starterswoningen
wordt uitgevoerd; huisvesting arbeidsmigranten en het Vakcollege. We zien daar niets concreets
van terug in de Perspectiefnota.
 
10. 9 puntenlijst College
 Het College vroeg de fracties zich uit te laten over 9 onderwerpen. Een aantal besprak ik al.
 
Ravijn: Wat te doen?
De jaren 2026 en 2027 maar even niet dekken. Geen paniekvoetbal en niets aantrekken van
het vreemd opererend Kabinet en hopen dat ofwel het gezond verstand daar bijtijds gaat
terugkomen ofwel hopen op een nieuw Kabinet dat wel oog heeft voor wat goed is voor
onze inwoners en de gemeenten.
 
Sociaal domein: besparing € 1 miljoen?
Voorkomen dat de kosten van het sociaal domein ongecontroleerd gaan oplopen.
Ondanks het oplopen van de kosten liepen de wachtlijsten toch op. Wij menen dat op het
totale bedrag wat nu staat voor jeugdhulp en WMO een bedrag van € 1 miljoen bespaard
moet kunnen worden als taakstelling. Onze stellige overtuiging is dat op jeugdhulp het
meest te bezuinigen is. Door meer door SKT te laten doen, kan op specialistische hulp
bespaard worden. Klopt deze gedachte? Besparing van € 1 miljoen mag niet leiden tot
kwaliteitsverlies of afbreuk aan de bestaande voorzieningen. Mocht daar wel sprake van
zijn: niet doen en op een andere wijze dekking zoeken!
 
WMO moet ontzien worden en het College geeft zelf al aan dat de kostencurve zich in de
komende tijd naar beneden beweegt. Ook denken aan meer woningen met zorg op maat,
waardoor ouderen langer met een goede kwaliteit van leven zelfstandig kunnen blijven
wonen.
 
Snel duidelijkheid geven over de ingezette koers naar “1 toegang” die werd
geïntroduceerd als kostenbespaarder, snelheidsverhogend en kwaliteitsverhoger. Alleen
niet alle partners waren van nut en noodzaak overtuigd! Hoe gaat dit verder?



 
WMO dus ontzien en zeker geen teruggang in voorzieningen.
 
Nieuwe opzet financiële stukken
Nieuwe opzet introductie van de A- en B-lijsten en van de lip, mip en pip is prima, maar wel goed
in de gaten houden dat het overzicht bewaard wordt. Goed is het investeringsprogramma
periodiek goed te bekijken op wat haalbaar is en wat niet!
 
Niet begroten als er toch niks gebeurt en dat betekent dat er financiële en mogelijk ambtelijke tijd
ruimte vrijkomt voor zaken die wel uitgevoerd kunnen worden. We willen dat een aantal zaken
snel voor elkaar komen. Ik kom daar nog op terug. In ieder geval duidelijk maken wat wel en wat
niet. Bijv. geen nieuwbouw Naald, maar wel verhuizing gemeentewerf naar geschikte locatie en
de vrijvallende locatie bestemmen voor groepswonen en / of wonen met zorg en blijvende
starterswoningen.
 
Bijlage bezuinigingen
De bijlage met bezuinigingsgedachten serveerden we in de Commissie al af. Behalve de
kaasschaaf getuigt geen enkele andere post van een goed begrip van wat mogelijk en
acceptabel is. Kort en goed: de rest snel vergeten!! Onnodige onrust die de bijlage veroorzaakt
en dat was te voorzien! Dus terugnemen die bijlage. De door Westland Verstandig gewenste en
ook haalbare bezuinigingen geven we apart aan.
 
Oud voor nieuw
De oud voor nieuw-discussie willen we voortzetten de komende tijd. Onze fractie deed concrete
suggesties. Die verder oppakken en aan de hand van de begroting 2023-2026 en de jaarrekening
concrete posten en bedragen doornemen zodat de operatie wel het gewenste bedrag oplevert.
Wellicht een hele dag hier eens over brainstormen met de fractievertegenwoordigers.
 
Juva geeft minder winst en één van de redenen zijn de activiteiten op het gebied van de
geothermie samen met HVC. Hoe houdt de gemeente grip op de risico’s nu de gemeente
en Juva financieel aan elkaar gekoppeld lijken door het dividend en de zekerheid daarvan?
 
Onze fractie zou gaarne zien dat de WOZ behoudens de normale indexering gelijk blijft.
Het College wil door een andere index toe te passen € 1.4 miljoen extra ophalen. Dit niet
doen, want in feite is er wel een verhoging maar we noemen het alleen anders. Daar zijn
we niet voor en een andere richting moet gekozen worden. De € 1.4 miljoen anders
dekken: kaasschaaf en door het vervallen van een aantal fondsen / schrappen op P-budget
/ externen.
 
Westland Verstandig is ook geen voorstander van een aantal ingrepen op pag. 11 van de
perspectiefbrief:

BIZ-bijdragen; de regels worden tijdens de wedstrijd gewijzigd.
Bezuinigingen op personeel zou hoger moeten kunnen zijn. In ieder geval naar
kijken in de komende tijd. Wellicht niet alle vacatures invullen. Met alle onnodige
kosten, enorme inzet externen is van het P-budget in 2022 nog € 1.7 miljoen over.
Het bevestigt onze mening dat het P-budget altijd te ruim begroot wordt.
Ook de stelpost CWP moet blijven. Waarom bepaalde andere mogelijke besparingen
niet genoemd. De Westland Agenda, Vorm-fonds.



1. Westland Verstandig wil een snelle start voor de nieuwe locatie padelbanen en
tennis in Monster. Goed overleg tussen omwonenden en de tennisvereniging
vervolgen. Duidelijk aangeven aan omwonenden wat de gemeente wil met het
vrijkomende terrein. Daarbij dus rekening houden met ligging midden tussen
woningen. Dus geen hoogbouw, veel groen en goede infrastructuur.
 

2. Na de vakantie de begroting nog een keer nalopen op stelposten om het ‘gat” te
verkleinen en doorgaan met de werkgroep financiën omdat we zeker nog niet klaar
zijn.
 

3. Snelle start met de Commissie Flora Campus.
 

4. Pilot bewaakte fietsenstalling zoals in Den Haag op zomerse dagen aan het strand.
We willen hier een richtinggevende uitspraak vandaag voor doen. Zie motie.
 

5. Beleid en regels over felle en grote lichtreclameborden langs wegen en daar wel een
gemeentelijke vergoeding voor regelen. Wat zou dat op kunnen leveren.
 

6. Subsidies van Rijk en Provincie zowel voor de gemeente, inwoners en verenigingen
worden steeds belangrijker. Een goede ambtenaar die zowel verenigingen /
inwoners als de gemeente goed voorlicht en wijst op mogelijkheden en eventueel
behulpzaam is hoe te handelen en wanneer wel of wanneer niet, is essentieel.
 

7. Huisvesting van statushouders (in 2023 209 verplichte plaatsen!) is een heus
probleem. Natuurlijk willen sommige partijen in deze Raad doen geloven dat we
moeten gaan dwarsliggen, maar de realiteit is helaas dat we wel moeten en ook het
vorige College dat ruimschoots deed! Gelukkig hebben we het hotel, maar er moeten
wel snel flexhuizen komen voor deze doelgroep, want anders hebben we een heus
probleem. Laat dat een politiek doel van ons allen zijn.
 

8. Armoedebeleid / een kindpakket verdient in deze tijd van inflatie grote aandacht.
Westland Verstandig vindt dan ook dat een tandje bijgezet moet worden om mensen
die echt in financiële nood zitten te helpen. We missen de bekendheid en uitbouw
van de Westlandpas. Hoe staat het daarmee?
 

9. Bij voorrang aandacht besteden aan het achterstallige en/of slechte onderhoud van
bestaande straten / wegen / pleinen met bijbehorende trottoirs en fietspaden en te
zorgen dat het aantal klachten / meldingen aanzienlijk terugloopt.
 

10. Meedoen aan provinciaal “100 bomen 100”-project. Locaties aandragen voor het
planten van een boom die meer dan 100 jaar oud kan worden.
 

11. We vroegen al aandacht voor Poeldijk en Monster waar de kwaliteit van het
openbaar gebied -zacht gezegd- te wensen overlaat. Extra schouwen met inwoners
en ondernemers hoogst gewenst.
 

12. Bij nieuw subsidiebeleid is de wens van Westland Verstandig neergelegd in een
initiatiefvoorstel om te komen tot een aparte Waarderingssubsidie voor vrijwilligers



verenigingen / instellingen.
 

13. Doelgroepen huisvesting senioren moeten meer kansen en mogelijkheden krijgen.
Wij vinden het maatschappelijk onverantwoord om de oude Naaldhorst leeg te laten
staan en dat al vanaf 2015 en nog de komende jaren. Pieter van Foreest moet ervan
overtuigd worden dat dit niet kan! Verkoop aan gemeente en ontwikkelen van de
hele locatie inclusief gronden van de gemeente. Nu dwarsboomt Pieter van Foreest
dat de gemeente bouwt.

Zaken die geen extra geld kosten:

 Heroverwegen paardenpaden, waar vaak te weinig gebruik van gemaakt wordt;
Oprichten van een gemeente B.V. voor beheer en exploitatie gemeentelijk onroerend
goed zoals Noviteit / Hofboerderij / Veiling;
Meer inzetten op vrijwilligershulp van inwoners die vaak een goede expertise
hebben op deelgebieden. Daar als gemeente gebruik van maken;
Enthousiaste inwoners aan moedigen om zelf delen van het openbaar groen te
onderhouden;
Weer dorpen met wethouder en ambtenaar verbinden. Liefst met
wethouder/ambtenaar die al een band hebben met het dorp.
 
Tenslotte nog een procesvoorstel. Komend jaar krijgen we weer een Voorjaarsnota nemen
we aan. Dan kan de voortgangsrapportage ook een heel andere inhoud krijgen. In de
commissievergadering maakte Westland Verstandig al duidelijk dat de vandaag
voorliggende voortgangsrapportage meer lijkt op een Voorjaarsnota en dat is natuurlijk niet
wenselijk. De wethouder gaf aan tijdens de commissie dat het alleen maar gaat om de
eerste 13 pagina’s en alleen die pagina’s hoeven we voor de rechtmatigheid vast te
stellen. De rest niet en kunnen we voor kennisgeving aannemen. Dat vinden we oké.
Vandaar het amendement!
 



Politieke twist over 2e Berkenflat en verhuizing WOS kwalijk en slecht voor het
vertrouwen in de Westlandse politiek
Westland Verstandig wil in alle Westlandse dorpen een zelfstandige woonvoorziening voor
senioren met zorg en recreatie. Al vele jaren zijn we zeer positief over de Berkenflat in ’s-
Gravenzande. Betaalbare huurprijs en heel veel goede voorzieningen. Daarmee behouden onze
senioren kwaliteit van leven en hebben de mogelijkheid zelfstandig te blijven wonen.
Spijtig is het te constateren dat een aantal politieke partijen zoals CDA, LPF, maar ook D66 een
ware kruistocht zijn gestart tegen de verhuizing van de WOS. Waarom die kruistocht nodig is,
maken ze niet echt duidelijk. LPF maakt in een groot persbericht duidelijk dat ze nog steeds niet
kan verwerken dat de exploitatie van de Veiling door de gemeente is overgenomen om daar de
weg vrij te maken voor de komst van de WOS en maakt er een beetje een persoonlijke kwestie
van. Niet terecht! Het CDA komt nu -tegen beter weten in- met allerlei andere locaties voor de
WOS die echter al onderzocht zijn, niet haalbaar bleken, ofwel te duur zijn ofwel stuiten op het
feit dat de eigenaren -niet de gemeente- van de gebouwen niet willen meewerken. Dat ze
hiermee een eenvoudige oplossing -WOS naar de Veiling- vertroebelen en daarmee de komst
van de 2e Berkenflat moedwillig mogelijk vertragen, is duidelijk.
Westland Verstandig nam de verhuizing van de WOS naar de Veiling op in het coalitieakkoord
vorig jaar omdat de WOS die verhuizing wel zag zitten en dat dus een manier was om de 2e
Berkenflat snel te realiseren. Als er andere snellere geschikte oplossingen en locaties voor de
WOS zijn, dan is dat ook prima natuurlijk, maar tot nog toe zijn die andere locaties er nog niet.
Dus vooralsnog vasthouden aan de Veiling als WOS-locatie. Ook voor Poeldijk en de Veiling
goed!



Westland Verstandig wil voorzieningen in Westland in stand laten. Ook
verbetering van de leefomgeving moet doorgaan
In deze tijden van oplopende kosten is het niet alleen voor onze inwoners, maar ook voor de
gemeente lastig om de uitgaven in evenwicht te brengen met de inkomsten. Westland Verstandig
meent dat naast minder uitgeven aan de eigen huishouding van de gemeente ook bespaard kan
worden op de vele uitgaven waar Westland niet echt baat bij heeft en onze inwoners ook weinig
van profiteren. Aan bedrijfsvoering (personeel) wordt ieder jaar € 73 miljoen uitgegeven, aan
inhuur externen € 23 miljoen per jaar en aan gebruik van 2 halve gemeentehuizen zijn we de € 4
miljoen eurogrens al ver voorbij. Dit kan ook fors minder met hetzelfde resultaat. Daarnaast is het
goed dat “speeltjes”, zoals de Westland Agenda III en IV € 4 miljoen en een pot van ruim € 2
miljoen voor uitplaatsing van woningen in het buitengebied snel opnieuw bekeken worden, want
die leveren echt te weinig rendement op. Naast deze besparingen is Westland Verstandig
voorstander van de kaasschaaf door het bezuinigen van 1% op alle uitgaven van de gemeente
(€ 340 miljoen per jaar en dat levert € 3.4 miljoen op). Of dat laatste echt nodig is, weten we pas
eind 2023. Want in deze tijd verandert alles vaak heel snel. Als het Rijk bijvoorbeeld met meer
geld over de brug komt, dan kan de kaasschaaf even in de bestekla blijven liggen.
Vanaf maandag 10 juli tot maandag 21 augustus zijn onze Burgerkantoren vanwege vakantie
gesloten. Wel blijft ons Burgerkantoor ‘s-Gravenzande open op de vrijdagen tussen 13.00 uur en
15.00 uur. U kunt ons ook in de vakantie altijd bellen op 06-53401068 of mailen op
info@duijsens.net.
 

Artikel 42-vragen aan College

20 juni 2023
Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake verstopping en beschadiging riolering door bomen die in openbaar gebied staan
 
 
Vraag 092 2022-2026
 

mailto:info@duijsens.net


Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt de laatste tijd veelvuldig benaderd door inwoners die bij hun woning moeten
ervaren dat er wortels door de riolering groeien van bomen die op openbare grond staan. Die
wortels weten niet waar de perceelsgrens ligt en groeien door naar een stukje riool wat op eigen
terrein ligt en wat aansluiting geeft naar het hoofdriool.
 
De gemeente stelt zich op het standpunt dat dit soort schades niet voor vergoeding in
aanmerking komt en de gemeente ook niet herstelt. Dit lijkt niet juist nu het wortels van bomen
van –kort gezegd- de gemeente betreft die de schade hebben aangericht.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

In ieder geval lijkt het goed dat de gemeente goed communiceert met onze inwoners en
aangeeft wanneer wel en wanneer niet de gemeente verantwoordelijk is voor de
beschadiging. Op dat punt bestaat er nog veel onduidelijkheid en het is aan de gemeente
om die onduidelijkheid weg te nemen. Is het College het daarmee eens?
Waarom wordt de schade niet hersteld, ook als blijkt dat het wortels van openbare bomen
zijn?
Indien de beleidsregels anders luiden, wordt het dan niet tijd dat de regels veranderen en
dat een redelijke benadering door de gemeente wordt gegeven van dit probleem wat
nogmaals vaak tot ergernis en ook tot grote problemen bij onze inwoners leidt omdat de
riolering het dan gewoon niet goed doet met de nodige gevolgen van dien in de
woonhuizen?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

22 juni 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake geheim onderzoek naar inwoners
 
Vraag 093 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie kreeg navraag over een kwestie die in Delft blijkbaar opspeelt omdat de Autoriteit
Persoonsgegevens navraag doet en de gemeente verzocht heeft schriftelijke informatie te geven
en inzage in stukken met betrekking tot “de (concept-) krachtenveldanalyse ‘Manifestatie en
mogelijke dreiging van extreemrechts en rechts-extremisme’ in de gemeenten Delft, Rijswijk,
Midden-Delfland en Westland uit 2021.
 
Onze fractie weet niets van een onderzoek, laat staan van een rapport.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:



Kan het College / de burgemeester aangeven wat er gaande is geweest, welk onderzoek
gedaan is, waarom dat onderzoek gedaan is en waarnaar een onderzoek is uitgevoerd?
Is de Raad daarover destijds geïnformeerd en waarom heeft de Raad niet de beschikking
gekregen over het rapport?
Als in de toekomst dit soort kwesties onderzocht worden, is het dan niet zinvol en
raadzaam dat vooraf mededeling gedaan wordt aan de Raad, dan wel Seniorenconvent,
zodat we geen verrassingen meer krijgen doordat navraag gedaan wordt terwijl we van
niets weten?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

 

23 juni 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake voortgang Witte Brug-ontwikkeling
 
Vraag 094 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
In Westland bestaat een zeer grote vraag naar woningen met zorg waar senioren in kunnen
wonen. Een van de potentiële locaties is de Witte Brug in Poeldijk, welke al weer enige tijd
geleden gekocht is door een ontwikkelaar. De ontwikkelaar zou gedwongen worden om woningen
met zorg te gaan realiseren.
 
Uit Poeldijk krijgen we geregeld navraag hoe het nu met het plan staat omdat er al geruime tijd
stilte is.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Wat zijn de recente ontwikkelingen van de nieuwbouw bij de Witte Brug en kan nog steeds
bevestigd worden dat daar seniorenwoningen met zorg op maat gaan komen?
Wanneer wordt voorzien dat de eerste paal geslagen wordt, nu het toch om een
eenvoudige bestemmingsplanwijziging gaat die naar het zich laat aanzien weinig
weerstand zal oproepen en dus er geen al te grote beletselen zouden moeten zijn om snel
tot actie over te gaan?
Is met de ontwikkelaar al overeenstemming bereikt over de anterieure overeenkomst en de
bouw alsmede de zekerheid dat Westlandse inwoners van de betreffende nieuwe
woningen gebruik kunnen gaan maken?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.



 

28 juni 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake informatie ten behoeve van omwonenden en winkeliers in Wateringen over de
voorziene ontwikkelingen op het Rabobankterrein
 
Vraag 095 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
De omwonenden en inwoners van Wateringen, inclusief een aantal winkeliers, maken zich grote
zorgen over de ontwikkelingen op het Rabobankterrein in Wateringen waar een supermarkt zou
moeten gaan komen. Zij willen op de hoogte gehouden worden van de ontwikkelingen, zodat zij
bijtijds hun inbreng kunnen leveren.
 
Daarvoor is nodig: de intentieovereenkomst zoals die gesloten is, het verkeersplan zoals dat
blijkbaar al is opgemaakt, maar ook de informatie met betrekking tot een zelfde soort supermarkt
in Naaldwijk, waar veel overlast is bij omwonenden van de bevoorrading omdat de ruimte die
daarvoor gepland was in dat plan veel te beperkt is.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Is het College bereid om de intentieovereenkomst –eventueel geanonimiseerd- te
verstrekken aan de Raad en ook het verkeersplan zoals dat tot nog toe is opgemaakt?
Voorts gaarne het dossier met betrekking tot de overlast die de bevoorrading in Naaldwijk
teweeg gebracht heeft.

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

 

28 juni 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake uitvoering initiatiefvoorstel WV voor leningen voor duurzaamheidsmaatregelen aan
verenigingen, maatschappelijke instellingen, kerken, scholen en VvE's
 
 
Vraag 096 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 



Recent heeft de Raad het initiatiefvoorstel van Westland Verstandig, GBW en VVD aangenomen
en dat betekent dat de uitvoering direct ter hand genomen kan worden van de leningsfaciliteit die
voor duurzaamheidsmaatregelen gegeven wordt aan kerken, verenigingen, maatschappelijke
instellingen, scholen en VvE’s. Tot nog toe is er nog geen actie ondernomen en op de website
kan nog geen aanvraag worden ingediend.
 
De vraag is:

Wanneer gaat het College over tot handelen en kunnen aanvragen worden ingediend?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.

 

3 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake gewenste verdere aanscherping verkeersregels centrum ‘s-Gravenzande
 
Vraag 097 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Zondagmiddag jl. gebeurde er wat al langer voorzien werd. Een scooter reed een kind aan op de
hoek Marktplein / Graaf Willem II-straat. In het algemeen scheuren scooters met grote snelheid
en soms hard geluid door het centrum van
‘s-Gravenzande en trekken zich weinig aan van verkeersregels en passen zich ook niet aan aan
grote druktes van voetgangers. Vaak is ook niet echt duidelijk wat wel en wat niet mag volgens
de borden.
 
De volgende vragen:

Is het College bereid om scooters uit het centrum rond het Marktplein te weren, waardoor
ze gedwongen worden met de scooter aan de hand delen van het ‘s-Gravenzandse
centrum te passeren?
Kan (nog) duidelijker worden aangegeven wat wel en wat niet mag en mogelijkerwijs dat te
herhalen op diverse plekken in het ‘s-Gravenzandse centrum en niet alleen bij het inrijden?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.
 

 

4 juli 2023
 



Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake niet adequaat handelen gemeente bij voertuigen die al heel lang geparkeerd staan
 
Vraag 099 2022-2026
 
Edelachtbaar College,
 
Onze fractie wordt geregeld benaderd door inwoners die vele meldingen doen over een voertuig
wat geparkeerd staat en dat al heel lang onbeheerd daar staat.
 
De navolgende mail kregen we onder meer binnen over de situatie kruising Juliana van
Stolbergstraat, Tuindersweg, Prins Willem Alexanderstraat te Maasdijk:
“Ik heb ondertussen velen meldingen gemaakt van een voertuig, wat geparkeerd staat nabij de
kruising Juliana van Stolbergstraat, Tuindersweg en Prins Willem Alexanderstraat te Maasdijk.
Het probleem wat dit voertuig veroorzaakt is, dat vele jongeren hier oversteken naar de vele
sportverenigingen aan de lange kruisweg. Door dit voertuig wordt het zicht zeer beperkt,
daarnaast is dit voertuig 305cm hoog terwijl er een parkeerverbod geldt voor voertuigen met deze
hoogte. Ik heb meldingen gedaan op 5-2, 24-2, 24-5, 21-6 en de laatste op 2-7, plus hiervoor en
tussendoor nog meerdere meldingen. Steeds kreeg ik als antwoord " uw melding is afgehandeld
het voertuig is niet aangetroffen", op een gegeven mot als ment heb ik gestuurd met foto waarom
tref ik het voertuig steeds aan en jullie nooit. Als antwoord kreeg ik "op dat tijdstip werken wij nog
niet". Uiteraard gelijk de telefoon gepakt en om uitleg gevraagd. Nu na de laatste melding is men
vanmorgen gaan kijken, als antwoord kreeg ik te horen dat men een kaartje onder de
ruitenwisser had gedaan dat de cabine met 230cm te hoog is maar er gewoon mag staan.
Daarnaast is het voertuig gekeurd en is de wegenbelasting betaald.
Voor kinderen is het onoverzichtelijk net als voor ouderen, daarnaast mag dit voertuig qua hoogte
hier zo en zo niet staan.”
 
Ook aan de Rusthovenlaan in ’s-Gravenzande staat een voertuig waarvan het kenteken al heel
vaak gefotografeerd is door inwoners en welk voertuig daar onbeheerd al meerdere jaren staat
met lekke banden, zodat het voertuig ook niet te gebruiken is. Het betreft een aanhangwagen.
Meldingen daarvan leveren op dat het voertuig niet wordt aangetroffen, dan wel niet op dezelfde
plek, maar dan is het 2 meter verplaatst omdat het een parkeerhaven betreft. Dit kan niet. Er
gebeurt niets.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Is het College bekend met vorenstaande beide situaties en waarom wordt niet direct tot
actie overgegaan op de voorgeschreven wijze dat als het voertuig binnen een bepaald
tijdsbestek niet weg is, de gemeente dan verdere actie zal gaan ondernemen?
Dit is een steeds wederkerend probleem en na enige verscherping van het toezicht zakt
dat dan weer af. Hoe is dat mogelijk en kan consequent worden doorgevoerd en
mogelijkerwijs ook bekend gemaakt worden dat bij voertuigen die ergens staan en
onbeheerd lijken te zijn, lik-op-stukbeleid wordt toegepast?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde
termijn.



 

5 juli 2023

Betreft: schriftelijke vragen aan het College van Burgemeester en Wethouders in het kader van
artikel 42 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de
Raad inzake uitbreiding bij het ABC-terrein
 
Vraag 100 2022-2026
 
 
Edelachtbaar College,
 
Maandagavond was de inloop over de uitbreiding bij het ABC-terrein. Uiteraard moet het
bestemmingsplan nog in procedure gebracht worden, maar de avond had blijkbaar de intentie om
de verplichte participatie vorm te geven.
 
Onze fractie heeft heel veel mensen ontmoet die geen uitnodiging voor de avond ontvangen
hadden, terwijl ook geen aankondiging in de pers van de avond plaatsvond. Ook wij als Raad zijn
pas zeer laat geïnformeerd, niet door een aparte uitnodiging maar doordat de griffie blijkbaar kort
vóór de geplande avond het evenement op ons informatiesysteem (Parlaeus) plaatste.
 
Vooral mensen die wel in de buurt wonen maar geen uitnodiging ontvangen hebben, vonden dit
erg vreemd en ook teleurstellend en waren er zelfs boos over. Dit alles nog los van hun
inhoudelijke bezwaren tegen het plan.
 
Dit leidt tot de volgende vragen:

Waarom wordt er nu weer op het gebied van de communicatie geen goede inhoud
gegeven aan de participatie en worden mensen gewoon niet uitgenodigd waardoor ze
soms bij toeval wel, maar meestal niet aanwezig zijn en dus later gegriefd zijn doordat zij
zijn overgeslagen?\
Waarom is er geen algemene aankondiging van de avond gegeven en is dat ook niet
bijtijds geschied? Nu bestond de indruk bij vele mensen, en onze fractie moest dat helaas
beamen, dat er snel vóór de zomervakantie iets moest gebeuren. Klopt dat?
Lijkt het niet zinvol dat voor dit soort plannen voordat zij voor participatie worden
vrijgegeven –het betrof al zeer uitgewerkte plannen omdat de tekeningen al voorhanden
waren en op borden hingen- een rondje langs de Raad gemaakt wordt om af te tasten in
hoeverre een plan als dit draagvlak in de Raad heeft?
Het betreft een vrij groot plan dat verstrekkende gevolgen heeft voor zowel de omgeving,
de direct aanwonenden, de infrastructuur en mensen die aan de Arckelweg wonen. Heeft
het College dit niet goed onderkend vooraf?
Is er wel al een anterieure overeenkomst gesloten met de ontwikkelaar en mogen wij over
die anterieure overeenkomst beschikken? Eerder heeft de rechter bepaald dat anterieure
overeenkomsten –zij het met zwarte balken- openbaar gemaakt moet worden. Is het
College daartoe bereid?

 
Wij verzoeken uw College deze vragen schriftelijk te beantwoorden binnen de daarvoor gestelde



termijn.

 

Burgerkantoren Westland Verstandig 
Wilt u met één of meer fractieleden een gesprek, kom langs. U kunt altijd ook een afspraak
maken per telefoon of per mail of app. U kunt dan klachten / meldingen doen, maar zeker ook
goede ideeën doorgeven voor een betere gemeente Westland. Of kom gewoon een bakkie doen
en laat u bijpraten over onze ambities en plannen voor de komende tijd!

Vanaf maandag 10 juli tot maandag 21 augustus zijn onze
Burgerkantoren vanwege vakantie gesloten. Wel blijft ons
Burgerkantoor ‘s-Gravenzande open op de vrijdagen tussen 13.00 uur
en 15.00 uur. U kunt ons ook in de vakantie altijd bellen op 06-
53401068 of mailen op info@duijsens.net.

mailto:info@duijsens.net


Wij gaan langskomen bij u
Westland Verstandig weet graag wat er leeft bij
de inwoners. Wij gaan de Westlandse dorpen in
om te horen wat er leeft, wat nog beter kan en
welke informatie ontbreekt. Onze
vertegenwoordigers komen dan langs.
 

En wat nu?
In Westland is op veel gebieden nog erg veel
werk aan de winkel. Uiteraard zijn we trots op
Westland en haar inwoners. Dat maakt ook dat
we de bestaande vraagstukken nu moeten
beetpakken en niet naar de toekomst moeten
doorschuiven. Belangrijk voor jong en oud en
iedereen daartussen.
 
 



Inschrijven. Wilt u, vrienden / kennissen/
familie de Spiegel ook ontvangen, geef
bericht!
Wilt u graag op de hoogte zijn van de laatste nieuwtjes van
Westland Verstandig, schrijf u dan in om deze SPIEGEL
VAN WESTLAND te ontvangen. Dat kan door naar onze
website te gaan of per mail of telefonisch of bij een bezoek
aan één van onze Burgerkantoren. U ontvangt dan
geregeld de SPIEGEL in uw mailbox. Wilt u ideeën,
suggesties of opmerkingen maken, laat het ons weten. 

Indien u geen
e-mail meer
wenst te
ontvangen
(AVR/GDPR)
gaarne melden.
Bij voorbaat
dank!

Tel.nr. 06-53401068 mail: info@duijsens.net
website: www.westlandverstandig.nl 

Copyright © 2023 WestlandVerstandig, All rights reserved.

Wil je iets aanpassen aan het ontvangen van onze emails?
Je kan de instellingen hier updaten of je uitschrijven van deze
lijst.

 

Westland Verstandig
Burgerkantoor Naaldwijk
Pr. Julianastraat 43a, Naaldwijk
Geopend op dinsdag-, woensdag- en donderdagmiddag tussen
13.00 uur en 15.00 uur

Burgerkantoor ’s-Gravenzande
Marktplein 10, 's Gravenzande
Geopend op werkdagen tussen 13.00 en 15.00 uur.

U kunt uiteraard altijd bij ons een afspraak maken voor een
gesprek. U kunt dat via e-mail adres of telefoonnummer 06 -
53401068 doen.

https://www.facebook.com/westlandverstandig
https://twitter.com/wverstandig
https://www.westlandverstandig.nl/
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